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a r m a n m e l i . i r

دیدگــــــاه
هیچ حریفی برای پرسپولیس آسان نیست! 

بازی های جام حذفی حساسیت خاصی دارد. تمامی رقبا با 
جدیت بیشتری به میدان می روند و امکان پیش بینی شکل بازی 
آنها آسان نیست. در چنین بازی هایی، تیمی که بتواند با ارائه 
صحیح برنامه های متعدد تاکتیکی رقیب را غافلگیر کند، بخت 
بیشتری برای رسیدن به برتری دارد. پرسپولیس در مصاف با 
ذوب آهن به همین شکل بازی کرد و با آنالیز دقیق حریف برتری 
خود را اثبات کرد. ارائه بازی روان همراه با فرصت طلبی بازیکنان 
تهاجمی تیم منجر به پیروزی شیرین و قاطعی شد. البته نباید 
فراموش کنیم که ذوب آهن در این مسابقه بازی بسته ای انجام نداد 
و این موضوع به سود پرسپولیس شد تا بتوانند به اهداف مدنظرش 
دست یابد. کسب یک پیروزی پرگل نمی تواند به منزله موفقیت 
پرسپولیس در تمامی مسابقات آینده باشد؛ اما بیانگر توانایی بالای 
سرخ پوشان برای کسب برتری های بیشتر است. درواقع چنین 
نمایشی را باید خط  و نشان  کشیدن برای رقبای پیش رو دانست. 
حریفان با تماشای این مسابقه به این نکته پی می برند که در مصاف 
با قهرمان پنج دوره اخیر لیگ برتر غفلت و فرصت دادن برابر با تنبیه 
سختی است. از سویی دیگر اعتمادبه نفس بیشتری به بازیکنان 
می دهد تا انگیزه بیشتری برای برتری مقابل رقبا داشته باشند. 
پرسپولیس برای دفاع از عنوان قهرمانی لیگ برتر و فتح جام حذفی 
باید کیفیت بالایی داشته باشد و تمامی اعضای تیم به این نکته 
آگاه هستند که تکرار قهرمانی کار بسیار دشواری است. این آگاهی 
باید در زمین نمود پیدا کند چون دست کم گرفتن حریفان به 
منزله هدررفتن امتیازات مهم و خارج شدن از جام حذفی است. 
سرخ پوشان مقابل ذوب آهن در تمامی نقاط زمین مسئولیت های 
خود را به بهترین شکل اجرایی کردند و توانایی های فنی خود 
را به حریف دیکته کردند. این پیروزی نباید تیم را دچار اشتباه 
کند و باعث دست کم گرفتن رقبا شود. موضوعی که در نیم فصل 
اول لیگ برتر در برخی دیدارها منجر به ازدست رفتن امتیازهای 
مهمی شد. ضمن اینکه با توجه به مصدومیت هایی که رخ داد و 
آسیب دیدگی هایی که در نیم فصل دوم رقم می خورد در برخی 
پست ها نیاز به تقویت تیم وجود دارد. کادرفنی بهتر از تمامی 
کارشناسان نقاط ضعف تیم را می شناسد و با کمک کادرمدیریتی 
سعی در جذب مهره های تاثیرگذار خواهد بود. در نقل وانتقالات 
زمستانی جذب بازیکنان با کیفیت دشوارتر از ابتدای فصل است 
اما اگر دقت کافی شود و حمایت مالی مناسب صورت گیرد قطعا 
بازیکنان خوبی جذب می شوند تا پرسپولیس بتواند با قدرت 
بیشتری رو به جلو حرکت کند. پرسپولیس با توجه به حذف شدن 
از لیگ قهرمانان آسیا تمام تمرکز خود را دو تورنمنت گذاشته 
است. در لیگ برتر فوتبال ایران با توجه به قهرمانی در پنج دوره 
اخیر رقابت ها انتظار می رود که شاهد تلاش مضاعف تیم برای 
تکرار قهرمانی باشیم. در جام حذفی نیز ممکن است اتفاقات 
متعددی رخ دهد و فتح آن کار دشواری خواهد بود. این جام آبستن 
حوادث متعددی است و فرقی نمی کند با چه تیمی بازی می کنید. 
بارها رخ داده تیم هایی از دسته های پایین تر از لیگ برتر توانسته اند 
تا فینال جام حذفی صعود کنند. پرسپولیس باید در تمامی بازی ها 
هوشیار باشد تا به راحتی امتیاز از دست ندهد و همچنین مراقب 

باشد ناچار به ترک جام حذفی نشود. 

ایسنا: داود سیدعباسی، سرمربی تیم فوتبال شهرخودرو 
در نشست خبری پس از شکست یک بر صفر تیمش برابر 
مس رفسنجان در جام حذفی اظهارکرد: تیمی که همیشه 
بهتر است، برنده نیست. بازیکنان ما بازی بهتری را به نمایش 
گذاشتند. البته مس هم تیم خوب و باثباتی نشان داده اما با 
تمام احترامی که برای او قائلم، ما می توانستیم در ۹۰ دقیقه 
برنده باشیم اما روی یک غفلت گل خوردیم. وی درباره 
مشکلات مدیریتی باشگاه گفت: مشکلات ما همیشه وجود 
دارد. یکبار با یک خبر کذب آن هم روز قبل از بازی سعی 
می کنند آرامش تیم ما به هم بریزد یا یک مسئول استانی علیه 
تیم صحبت می کند. ما سعی می کنیم آرامش تیم به هم نریزد و 
این کار سخت است، اما بازیکنان ما نشان دادند که آرامش تیم 
با این کارها به هم نمی ریزد. بعضی از دوستان که حتی دوستان 
خود من هم هستند حرف های ناراحت کننده ای زدند که من 
انتظار نداشتم. این دوستان که خود را لایق لیگ برتر می دانند، 
خودشان الان چرا روی نیمکت تیم لیگ برتری نیستند و 
فقط چشم به تیم ما دارند؟ من ۳ سال پیش به شما گفتم به 
شهرخودرو بیا و شما حتی باورت نمی شد بتوانی تمرین تیم را 
از نزدیک ببینی. اکنون می نشینی و علیه تیم حرف می زنی؟  

فوتبــالداخلــی

سرمربی چلسی عنوان کرد که تیمش برای قهرمانی در 
جام جهانی باشگاه ها تلاش خواهد کرد. مراسم برترین های فوتبال 
جهان به طور مجازی در مقر فیفا واقع در شهر زوریخ سوئیس 
برگزار شد و توماس توخل، سرمربی چلسی به عنوان بهترین 
مربی سال ۲۰۲۱ انتخاب شد. روبرو مانچنینی، پپ گواردیولا و 
توماس توخل نامزدهای کسب این جایزه بودند. سرمربی چلسی 
پس از انتخاب به عنوان بهترین مربی سال ۲۰۲۱ در مصاحبه با 
اتحادیه جهانی گفت: ما حضور در جام جهانی باشگاه ها را بسیار 
جدی خواهیم گرفت. جام باشگاه های جهان مهم است. ما تمام 
تلاش خود را برای کسب عنوان قهرمانی انجام خواهیم داد. 
همه می توانند روی آن حساب کننــد. توخل 
گفت که مسابقات با حضـــور هفت تیم 
در امارات متحده عربی تجـــربه بزرگی 
خواهد بود. چلسی قهرمان لیگ قهرمانان 
اروپاست. سال قبل بایرن مونیخ با هانسی 
فلیک این عنوان را به دست آورد. توخل 
افزود: می دانم که مدیون چه 
کسانی هستم. این یک 
جایـــزه تیمی است، این 
یک نمایـــش یک نفره 
نیست، ما مـــی خواهیم 
برای هر عنــوان و برای 
پیـــروزی در هر بازی 

بجنگیم.

بیــنالمــلل

مجتبیشیری
 بازیکن سابق پرسپولیس 

آرمان ملی: روزگذشته دیدار های مرحله یک هشتم نهایی 
جام حذفی فوتبال در حالی ادامه یافت که دیدار تیم های 
استقلال و پیکان به دلیل ابتلای شاگردان مجیدی به کرونا 

لغو شد. 
 حذف گل گهر

در یکی از دیدار های مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی 
فوتبال، نساجی مازندران در ورزشگاه امام رضا)ع( مشهد به 
مصاف گل گهر سیرجان رفت و در پایان با نتیجه ۳ بر یک به 
پیروزی رسید. مرتضی منصوری، کریم اسلامی و رضا جعفری 
گلزنان نساجی مازندران در این دیدار بودند. برای گل گهر 
سیرجان هم رضا شکاری گلزنی کرد. با این نتیجه شاگردان 

ساکت الهامی به مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی صعود 
کردند و گل گهر نیز از گردونه رقابت ها حذف شد.

 شاهکار خلیج فارس 
در مرحله یک هشتم نهایی مسابقات جام حذفی فوتبال 
ایران، تیم های فوتبال نفت مسجدسلیمان و خلیج فارس 
ماهشهر به مصاف یکدیگر رفتند و در پایان، خلیج فارس 
ماهشهر موفق شد با نتیجه ۲ بر یک، نفت مسجدسلیمان را 
شکست دهد و به شگفتی خود در جام حذفی ادامه دهد. این 
تیم در مرحله قبل هم تیم لیگ برتری هوادار را از پیش رو 
برداشته بود. ۲ گل خلیج فارس ماهشهر توسط عباسی 
و بداوی در دقایق ۱۹ و ۷۱ به ثمر رسید. تک گل نفت 

مسجدسلیمان را هم پیرجوان در دقیقه ۲۳ به ثمر رساند. 
خلیج فارس ماهشهر برای نخستین بار در تاریخ باشگاه خود، 

به مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی صعود کرد. 
 برد مس 

در ادامه بازی های مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی 
فوتبال ایران، دو تیم فوتبال مس رفسنجان و شهرخودرو 
مشهد از ساعت ۱۴ در ورزشگاه سیرجان به مصاف هم رفتند 
که دو تیم در پایان ۹۰ دقیقه به تساوی بدون گل رضایت 
دادند تا بازی به وقت های اضافه کشیده شود. در وقت های 
اضافه این تیم میزبان بود که توانست با بازکردن دروازه 
شاگردان سیدعباسی، شهرخودرو را با یک گل شکست دهد 
و به مرحله یک چهار نهایی این مسابقات صعود کند. تک گل 
مس را در این دیدار، محسن آذرپاد در دقیقه ۱۰۶ روی پاس 

مهدی ترکمان به ثمر رساند. 

دیدار استقلال و پیکان لغو شد! 

شگفتی سازی »خلیج فارس«

آرمان ملی: حاشیه های صحبت های دراگان 
اسکوچیچ سرمـــربی تیم ملی کشورمان بعداز 
گذشت سه ماه هنوز ادامه دارد و حالا وی در 
این خصوص به خبرنگاران انتقاد کرده و معتقد 
است صحبت های وی اشتباه ترجمه شده است! 

 ماجرای مصاحبه 
مهرمـــاه سالجاری اسکوچیچ سرمربـــی 
تیم ملی در مصاحبه با vecernji گفــت: 
»فوتبالیست های ایرانی به لحاظ تکنیکـــی 
و فیزیکی قدرتمند هستند، چیزی که آنهـــا 
فاقدش هستند و من در آن جای پیشرفت 
می بینم، توانایی تاکتیکـــی است. بازیکنان 
ایران هنوز در توانایی تاکتیکی ضعیف هستند 
ولی در بلندمدت می توان آن را آموخت. بیشتر 
اروپایی ها از نظر تاکتیکی منظم بوده اند و از 
آنجا که ایران بازیکنان بیشتری در باشگاه های 
اروپایی دارد، این امر به آرامی در حال تغییر 
است.« این صحبت سرمربی تیم ملی با انتقادات 
زیادی مواجه شد از جمله اینکه مهدی طارمی 
در توئیتی نوشت: »باید عرض کنم که بازیکنان 
ایرانی علاوه بر تکنیک فردی و جنگندگی و… 
از لحاظ دانش فوتبال و تاکتیک خیلی درک 
بالایی دارند ولی متاسفانه مشکلات جایی دیگر 
است. زنده باد ایران.« پاسخ مهدی طارمی باعث 
شد تا وی از لیست تیم ملی کشورمان برای دو 

دیدار خط بخورد. 
 ترجمه چلنگر

رضا چلنگر سال ها به عنوان مترجم بلاژوویچ، 
برانکو، وینگو، زنده یاد کرانچار و... در فوتبال 
ایران فعالیت کرده بود و او حتی ناسزاهای مرد 
کروات را هم آن زمان ترجمه می کرد. به نظر 
هیچ کس برای ترجمه دقیق گفته های سرمربی 
تیم ملی، صادق تر از رضا چلنگر نیست. سایت 
»طرفداری« در ادامه نوشت: از او خواستیم 
این بخش از حرف های اسکوچیچ را از سایت 
vecernj بدون پرده ترجمه کند که بدون 
کم و کاست آن را می خوانید: »فوتبالیست های 
ایرانی به شکل انفرادی، بازیکنان تکنیکی، 
جاافتاده و به لحاظ جسمانی مقاوم تری هستند 
و در سطح برجسته و قابل توجهی قرار دارند. 
آنچه تا حدوی دچار کمبودش هستند و می بینم 

که فضای زیادی برای پیشرفت در آن دارند، 
در خصوص توانایی تاکتیکی است. در زمینه 
تاکتیک پذیری هنوز آنقدر خوب نیستند ولی 
وقتی به یک برنامه درازمدت نگاه می کنیم، 
این را می توان به آنها آموزش داد و به این شکل 
سطح فوتبال ایران هم می تواند پیشرفت کند. 
اروپایی ها از دیرباز به لحاظ تاکتیکی جلوتر 
بودند و از آنجا که ایران بازیکنان زیادی در 
فوتبال اروپا دارد، آرام آرام این مساله هم در 

حال تغییر است.« 
 انتقاد سرمربی 

دراگان اسکوچیچ در برنامه فوتبال برتر مدعی 
شد رسانه ها صحبت های او را با رسانه پرتغالی 
اشتباه ترجمه کردند. او مدعی شد: من صحبتی 
را در رسانه ها مطرح می کنم و بعضی از رسانه ها 
در ایران حرف های من را طور دیگری مخابره 
کردند و فکر می کنم واکنش مهدی طارمی 
هم مربوط به چنین ماجرایی بود. واقعا تحت 
کنترل من نبود که چگونه در ایران این مصاحبه 
بازتاب پیدا می کند. در برنامه فوتبال برتر 
زمانی که ارتباط تصویری با مهدی طارمی برقرار 
شده بود، دراگان اسکوچیچ هم وارد استودیو 
شد و با ستاره ایرانی پورتو به صورت اینترنتی 

صحبت کرد. اسکوچیچ خطاب به طارمـــی 
گفت: تو بازیکن مهمی برای ما هستی و به 
تیم ملی دعوت شدی. حالا که به عنوان اولین 
بازیکن باخبرشدی، انتظار داریم بازی عراق 
را در بیاوری! طارمی هم در این مکالمه برای 

اسکوچیچ و خانواده اش آرزوی سلامتی کرد. 
 صحبت کرمانی مقدم

مرتضی کرمانی مقدم بازیکن اسبق تیم ملی 
فوتبال کشورمان درخصوص اظهارات دراگان 
اسکوچیچ در برنامه فوتبال برتر و اینکه وی 
رسانه ها را در ماجرای بازتاب صحبت هایش با 
رسانه کرواسی مقصر دانسته است، گفت: زیاد 
در جریان اختلاف اسکوچیچ با طارمی نیستم 
اما قطعا سرمربی تیم ملی حرفی زده که رسانه ها 
آن را نوشته اند. آنها بی دلیل حرفی را منتشر 
نمی کنند. شاید اسکوچیچ از مطرح کردن آن 
حرف ها نیتی نداشته باشد اما به هرحال مطلبی 
را گفته است. اکنون هم به دلیل دیدارهای 
مهم تیم ملی نباید دیگر به آن بحث بپردازیم. 
باید اجازه بدهیم اعضای کادرفنی و بازیکنان 
تیم ملی در آرامش کار خود را انجام بدهند تا با 
کسب امتیازات لازم مقابل عراق و امارات صعود 

بدون دغدغه ای به جام جهانی را تجربه کند. 

 نظر دین محمدی 
سیروس دین محمدی هم اظهارکرد: صحبت 
من این است، آقای اسکوچیچ، من می گویم 
زمانی که سوالی از شما می پرسند می توانید به 
آن سوال جواب ندهید. خیلی از خبرنگاران از 
من هم سوالاتی می پرسند ولی اگر پاسخ ندهم 
سوال بعدی می پرسند. فکر می کنم در این 
جواب یک جمله ای من خیلی حرف ها باشد. 
وی افزود: آقای اسکوچیچ همین رسانه ها شما 
را اسکوچیچ کردند. بعضی مواقع برخی گمنام 
می شوند ولی رسانه ها به آنها کمک می کنند. 
صادقانه می گویم برخی مربیـــان را همین 
رسانه ها بزرگ کردند. شاید اگر خبرنگاران و 
رسانه ها نبودند خیلی ها اصلا مربی نمی شدند. 
بازیکن اسبق تیم ملی فوتبال کشورمان تاکید 
کرد: مثال می زنم، حمید علیدوستی، او کسی 
بود که اگر رسانه ها به او بیشتر می پرداختند 
شاید حالاحالاها در فوتبال ایران مربیگری 
می کرد ولی حمایتی از او صورت نگرفت. 
یکسری مربیان را رسانه ها کمک می کنند و 
در چشم هستند وگرنه خیلی زود از عرصه کنار 
می روند. دین محمدی تاکیدکرد: کسانی که 
در عرصه رسانه زحمت می کشند درواقع به 
خیلی ها لطف می کنند. این یک واقعیت است 
که باید به زبان آورد. امیدوارم رسانه ها در مورد 
خیلی ها واقعیت هایشان را بنویسند. مردم ما 
همیشه باهوش هستند، الان همه جا نرم افزار 
تلگرام و واتساپ وجود دارد. قدیم فقط شبکه 
یک بود و ورزش و مردم. مثلا بازیکن فلان تیم 
یک شوت می زند که از ۱۰ متری تیر دروازه 
رد می شود اما در رسانه ها می نویسند بازیکن 
شوت خوبی زد. به نظرم باید انصاف را در مورد 
رسانه ها رعایت و گذشته را فراموش نکرد. 
وی در پاسخ به این سوال که در صورت صعود 
تیم ملی به جام جهانی چه برنامه ای باید صورت 
بگیرد، افزود: باید برنامه ریزی مناسبی از همین 
حالا انجام شود. این بار در جام جهانی باید از 
گروه خودمان صعود کنیم. مردم دوست دارند 
تیمشان را در مرحله دوم ببینند چون چند 
دوره است که به جام جهانی می رویم و صعود 

نمی کنیم. 

در پاسخ به انتقاد »اسکوچیچ«: 

خبرنگاران نبودند خیلی ها مربی نمی شدند! 

کارشناس فوتبال کشورمان به بررسی علل ناکامی های اخیر 
تیم فوتبال سپاهان پرداخت. 

 حذف تیم های اصفهانی 
رسول کربکندی در خصوص شکست سپاهان و ذوب آهن در 
مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی که روز تلخی برای فوتبال 
اصفهان بود، اظهارداشت: بله، روز خوبی برای فوتبال اصفهان 
نبود و شکست سپاهان شگفتی بیشتری داشت. وی با اشاره 
به وضعیت سپاهان تصریح کرد: سپاهان تیمی است که برای 
قهرمانی بسته شده و سرمایه گذاری کرده، از نظر حرفه ای یک 
باشگاهی کامل است. آنها خیلی خوب هزینه کردند و بهترین 
امکانات و بهترین بازیکنان را دارند. در هر پست حداقل دو 
بازیکن خوب در این تیم هست اما نتایجی که گرفته دور از 
انتظار بوده است. کارشناس فوتبال با اشاره به تکرار بازی 
سپاهان مقابل آلومینیوم افزود: در لیگ برتر مقابل آلومینیوم 
در اراک صفر- صفر کردند. در حذفی هم با اینکه ۴ روز در اراک 
بودند شکست خوردند. در نیمه اول بازی پایاپایی انجام شد اما 
در نیمه دوم سپاهان موقعیت های خوبی به دست آورد. نمی دانم 
به خاطر فشار روی بازیکنان است یا مسائل دیگر که این نتایج 
رقم می خورند اما به هرحال این نتیجه گیری صدای همه را 

درآورده است. 

 هواداران 
کربکندی تصریح کرد: صبر هواداران تمام شده، سپاهان 
شکست های بدی در لیگ داشته و در این شرایط اگر نتیجه 
بازی با گل گهر هم برگردد وضعیت آنها در جدول بدتر می شود. 

سپاهان کادرفنی خیلی خوبی دارد اما مساله این است 
که اعضای کادرفنی چقدر باهم هماهنگ هستند؟ 
قطعا قضیه فنی است. نوع فوتبال سپاهان قابل 
پیش بینی شده و حریفانش خیلی خوب نقاط 
قوت این تیم را می بندند. وی با اشاره به نوع 
بازی سپاهان گفت: این تیم باید تنوع تاکتیکی 

داشته باشد. باید برای بازی های مختلف پلن های 
مختلفی را در نظر بگیرند. سپاهان 

زیبا و چشم نواز بازی می کند 
اما وقتی نتیجه نگیرید روی 
همه ارکان باشگاه و اعضای 
ایجاد می شود.  تیم فشار 
برای خودم هم جای تعجب 
دارد. همیشه گفته ام که 
سپاهان یکی از شانس های 
اصلی قهرمانی است چون 

چارچوب و امکانات استانداردی دارند. حتی شنیدم که با پرواز 
اختصاصی از اراک به اصفهان برگشتند یعنی از نظر امکانات 
شرایط خیلی خوبی دارند. خیلی نگران کننده است که با این هم 

نفرات و امکانات این طور نتیجه می گیرند. 
 تاثیر حذف 

کربکندی در مورد تاثیر کنار رفتن از جام حذفی روی 
مسابقات لیگ برتر اظهارداشت: اگر تیم به شکست عادت 
کند اصلا شرایط خوبی نیست. بخشی از این هم به خاطر نبود 
تماشاگر در ورزشگاه است. اگر تماشاگران در ورزشگاه حاضر 
بودند اجازه نمی دادند بازیکنان به راحتی از شکست بگذرند 
و به آن عادت کنند. همه تیم ها از وضعیت یکدیگر خبر 
دارند و سپاهان باید بررسی کاملی روی برنامه ها و 
نتایجش داشته باشد. این تیم با این مهره ها و پتانسیل 
واقعا لیاقت قهرمانی دارد. حالا چرا به این روز افتاده فکر 
می کنم به خاطر مسائل فنی باشد که البته مسائل روحی 
و روانی هم نمی توانند بی تاثیر باشند. کارشناس فوتبال 
کشورمان در مورد شرایط ذوب آهن در فصل 
جدید با هدایت مهدی تارتار عنوان 
کرد: ذوب آهن به موقع سرمربی و 
بازیکنانش را انتخاب کرد. تیم با نظر 
خود تارتار بسته شد و هر بازیکنی 
را خواست باشگاه گرفت. بازیکنان 
جوان و خوبی دارد اما یک تیم 
متوسط است. آنها بازیکن بزرگ 

و اثرگذار کم دارند.  

رسول کربکندی: 

نتایج سپاهان با این همه مهره نگران کننده است

      بهترین 
رئال مادرید با درخشش کورتوا در فینال سوپرجام 
به درخشش  به قهرمانی رسید. کاسیاس  اسپانیا 
خیره کننده کورتوا در واکنش نشان داده و نوشته است: 

بهترین دروازه بان دنیا! هیچکس مثل او وجود ندارد.

      بازگشت
پیش از این گفته شد پل پوگبا حداقل به چهار یا 
پنج هفته دیگر  نیاز دارد تا برای بازگشت به تمرینات 
آماده شود اما حالا خبر می رسد که او زودتر از چیزی 

که انتظار می رفت به تمرینات تیمش بازگشته است.

            بازی جوانمردانه
مراسم بهترین های سال فیفا برگزار شد  و جایزه بازی 
جوانمردانه سال به تیم ملی دانمارک و کادرپزشکی این 
تیم رسید. قطعا کریستین اریکسن نجات جان خود را به 

هم تیمی هایش مدیون است.
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روز اول مسابقـــات مرحله یک هشتم نهایی 
جام حذفی در حالــی به پایان رسید که تیم های 
فولاد و سپاهان نمایندگان کشورمان در آسیا با 
شکست برابر حریفان خود از گردونه رقابت های 
جام حذفی کنار رفتند و تیم پرسپولیس با غلبه 
بر تیم ذوب آهن به مرحله بعدی این رقابت ها راه 
یافت. فرشید طالبی، کارشناس فوتبال در این 

باره صحبت کرد.
 به نظر شما علــت باخت سپاهان برابر 

آلومینیوم چه بود؟
 رقابت های جام حذفی از حساسیت و استرس 
بالایی برخوردار است. ما استرس را در ساق های 
بازیکنان تیم سپاهان شاهد بودیم. با وجود اینکه 
مالکیت توپ در اختیار سپاهان بود، اما این 
تیم آلومینیوم بود که نشان داد که به حق جزو 
تیم های خوب بالای جدول است. تیم آلومینیوم 
هوشمندانه مقاومت کرد و توانست بازی را به 

نفع خود تمام کند. 
 ارزیابی شما درباره بازی پرسپولیس و 

ذوب آهن چیست؟ 
تیم پرسپولیس به خوبی تیـــم ذوب آهن را 
آنالیز کرده بود. یحیی گل محمدی می دانست 
که تیم ذوب آهن چشم به ضدحملات دارد. به 
همین دلیل بازیکنان خلاق پرسپولیس به خوبی 
توانستند پشت هافبک های حریف توپ گیری 
کنند. سرخپوشان توانستند با کار های ترکیبی 

و شوت زدن در ۳ موقعیت صاحب گل شوند. 
 نظـــرتان دربـاره قرعـــه کشی 

لیگ قهرمانان آسیا چـیست؟ 
به هرحال بعد از حـــذف سرخابی هـــا در 
لیگ قهرمانان آسیا، تیم سپاهان با آگاهی کامل 
در این رقابت ها شرکت می کند و براین اساس 
بازیکن گرفته است. البته تیم فولاد با توجه به 
شرایطش در لیگ برتر، آماده بازی های آسیایی 
نیست. هر ۲ تیم از تجربیات فوق العاده ای 
برخوردار هستند، اما روی کاغذ قرعه سپاهان 

نسبت به فولاد سخت تر است. 
 سپاهان از ادامه جام حذفی حذف شد. 
اگر سپاهان بخواهد توانایی خودش را به اثبات 
برساند باید نقاط ضعفش را به حداقل برساند و 
نقاط قوت خود را تقویت کند تا بتواند از حیثیت 

نام ایران در آسیا دفاع کند. 

گفـــتوگـــو

 وزیر ورزش 
به المپیک زمستانی می رود 

ایسنا: حمید سجــــادی برای حضـور در 
بازی های المپیک زمستانی ۲۰۲۲ به چین 
سفر می کند. المپیک زمستانی ۲۰۲۲ پکن از 
۱۵ بهمن ماه سالجاری آغاز خواهد شد و ایران 
هم در این رویداد بزرگ سه نماینده در اسکی 
صحرانوردی و آلپاین دارد. وزیر ورزش در 
مراسم افتتاحیه نمایشگاه نقاشی به مناسبت 
المپیک زمستانی گفت: کشورمان سه نماینده 
در المپیک زمستانی و هیات همراهی متشکل 
از مربی و سرپرست در این رویداد خواهد 
داشت. ان شاءا... من هم توفیق داشته باشم 
به اتفاق رئیس کمیته ملی المپیک بین 
۲ تا ۳ روز در محل برگزاری رقابت ها هم از 
بازی ها دیدن کنیم و هم جلساتی برای دیدار با 
همکاران عزیزمان در سطح بین المللی و قاره 
آسیا مخصوصا با مسئولان و مقامات کشور 

میزبان داشته باشیم. 

پیام تسلیت FIVB به درگذشت 
»یزدانی خرم«

تسنیم: فدراسیون جهانی والیبال، درگذشت 
رئیس پیشین فدراسیون والیبال ایران را تسلیت 
گفت. فدراسیون جهانی والیبال، FIVB با انتشار 
محمدرضایزدانی خرم،  درگذشت  مطلبی، 
رئیس پیشین فدراسیون والیبال ایران را 
تسلیت گرفت. در این مطلب، ضمن اشاره به 
حضور ۱۷ ساله یزدانی خرم در رأس فدراسیون 
والیبال ایران آمده است: یزدانی خرم پس از 
خودش، میراث بزرگی به یادگار گذاشت. 
فدراسیون جهانی و تمام خانواده والیبال با 
خانواده یزدانی خرم و جامعه والیبال ایران در 

این لحظات سخت، همدرد است. 

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

فرشید طالبی: 
 قرعه سپاهان 

 در لیگ قهرمانان 
سخت تر است

اروینگ: واکسن نمی زنم! 
ستاره تیم بسکتبال بروکلین.نتس در لیگ 
NBA بر تصمیم خود مبنی بر عدم دریافـــت 
واکسن تاکید دارد. تیم بروکلین نتس در آخرین 
دیدار خود در لیگ اتحادیه ملی بسکتبال آمریکا، 
مغلوب کلیولند کاوالیرز شد. این در حالی است 
که کوین دورانت، ستاره نتس به دلیل مصدومیت 
در بازی قبلی نیواورلینز پلیکانز، ۴ تا ۶ هفته از 
میادین به دور است. کادرفنی و مسئولان تیم 
بروکلین نتس امیدوار بودند که با مصدومیت 
دورانت بتوانند از کایری اروینگ در ترکیب خود 
بهره ببرند اما این ستاره همچنان بر عدم دریافت 
واکسن کرونا، اصرار دارد. اروینگ در این مورد 
گفت: تصمیمم را گرفته ام و روی آن خواهم 
ایستاد. تصمیم من بستگی به اتفاقاتی که در 
NBA می افتد، ندارد. کایری اروینگ، طبق 
قوانین نیویورک، نمی تواند در بازی های خانگی 

تیمش را همراهی کند. 


